
 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Spakman, nodig ik u uit voor de commissievergadering 

Financiën en Veiligheid van woensdag 12 juni a.s.  om 13.00 uur in de Oude Raadzaal.  

Bij voorbaat zij gemeld dat de burgemeester zich deze vergadering laat vervangen door 

wethouder Van der Schaaf. 

 

Afspraken en planning 

 
LTA-overleg met wethouder Schroor 

 

Uw voorzitter heeft LTA-overleg gehad met wethouder Schroor. Dat heeft geresulteerd in de 

volgende afspraken: 

• uit besluitenlijst 15 mei:  

o update Nieuwe Digitale Werkplek > september 

• uit besluitenlijst 22 mei:  

o eindafrekening RegioTram > september 

o update vorming SSC > september 

o rapportage subsidies OCSW / systeem SIMS > 4
e
 kwartaal 

• uit besluitenlijst raad 29 mei: 

o schriftelijke uitleg terugbetalingsregeling overschot afvalstoffenheffing > 

vóór voorjaarsdebat 

o discussienota tarievenberekening > september (= LTA 2012-18 + 2013-15) 

• LTA: 

o 2013-336 verhuist naar W&I 

o 2013-103 > september 

o 2013-217 > afgehandeld 

o 2013-71 > september 

o 2012-20 > afgehandeld in Voorjaarsbrief 

o P&C-documenten verwerken in LTA 

• IM-lijst: 

o 2010-03 > afgehandeld in Voorjaarsbrief 

o 2012-14 > voorstel om als afgehandeld te beschouwen 

o 2012-27 > afgehandeld na bespreking ICT-visie 
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Overig 

 

- 15 mei: toezeggingen burgemeester staan nog open 

- 22 mei stadstoezicht: toezeggingen wethouder Visscher staan nog open 

- 22 mei rekening: toezeggingen uit programma’s > zie afhandelingsbrief 29 mei 

- LTA: handhaving horeca / nieuwe drank- en horecawet > wordt september 

- LTA: initiatief brandveiligheid PvdA > niet ontvangen 

 

Conformstukken 

 
De Verordening op de raadscommissies heeft al eerder op uw agenda gestaan. Toen de 

Stadspartij in het presidium aankondigde een amendement op dit raadsvoorstel te willen 

indienen, heeft het presidium het stuk terugverwezen naar de commissie. Omdat alleen de 

Stadspartij hier nog over wil spreken – en de tijd deze vergadering zeer beperkt is – heeft uw 

voorzitter besloten het stuk op de conformlijst te plaatsen en de Stadspartij gelegenheid te 

geven voor een korte woordmelding.  

 

Het voorstel over de upgrade van het automatiseringssysteem verzekeringen betreft een 

kredietaanvraag en spreekt verder voor zich. 

 

Het voorstel rapportages interbestuurlijk toezicht heeft te maken met de nieuwe Wet 

Revitalisering generiek toezicht die de raad de primaire toezichthoudende 

verantwoordelijkheid geeft. De implicaties van deze wet zijn door het college uitgelegd in 

een brief d.d. 2 april die ik ook aan de agenda heb gehangen. Zie ook 

www.vng.nl/onderwerpenindex en www.raadsledennieuws.nl, zoeken op: interbestuurlijk 

toezicht. De provincie heeft met de gemeenten hierover goede afspraken gemaakt, zie de 

bijlage bij het raadsvoorstel. De bedoeling is om in het vervolg de rapportages op te nemen 

in de gemeenterekening. Deze eerste keer gebeurt het via een apart raadsvoorstel. Wij zien 

geen aanleiding voor een uitgebreide bespreking, daar is ook eigenlijk geen tijd voor, 

vandaar plaatsing op de conformlijst. Wenst u wel bespreking, dan zal dat wel deze 

vergadering moeten, uitstel naar september is niet mogelijk omdat de provincie de 

rapportages moet hebben.  

 

Het voorstel begrotingswijzigingen 1
e
 kwartaal 2013 is een technische operatie n.a.v. eerdere 

raadsbesluiten en kostenoverschrijdingen die worden gecompenseerd met direct gerelateerde 

baten. 

 

ICT-visie 

 

Hoofdonderwerp deze vergadering is de Voorjaarsbrief. Daar zult u ook de meeste tijd aan 

willen besteden. Wij hebben daarom overwogen om bespreking van de ICT-visie door te 

schuiven naar september. Het onderwerp is echter al vaker in uw commissie aan de orde 

geweest. De laatste keer in januari, zie bijgevoegd verslag. De voorliggende herziening is het 

resultaat van deze bespreking. Wij gaan er daarom vanuit dat de bespreking nu kort kan, en 

dan is het voor het college wel prettig als snel duidelijk is of de raad nu akkoord kan gaan. 

Daarom het dringende verzoek om de discussie van januari niet over te doen, maar alleen 

kort in te gaan op de vraag of de wensen die u in januari hebt neergelegd voldoende in het 

huidige stuk zijn verwerkt en of het college met dit stuk nu aan het werk kan. 
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Voorjaarsbrief 

 

De bespreking van de Voorjaarsbrief combineren we met een heel aantal stukken die 

daarmee annex zijn, onder meer de 8
e
 Voortgangsrapportage bezuinigingen en – als die op 

tijd binnen is – de ‘gewone’ Voortgangsrapportage 2013-I. 

 

Het college biedt over de Voorjaarsbrief een technisch vragenuur aan op maandag 10 juni ’s 

avonds om 19.00 uur, voorafgaand aan de fractievergaderingen. 

 

Omdat gezien de bezuinigingen mogelijk veel burgers en instellingen gebruik willen maken 

van het spreekrecht, heeft het presidium besloten hiervoor een aparte hoorzitting te 

organiseren, en wel op dinsdag 11 juni ’s avonds 20.00 uur. Het is naar de Stad toe 

belangrijk dat dan in ieder geval van elke fractie één afgevaardigde aanwezig is.  

 

Beide bovengenoemde sessies vallen helaas samen met bijeenkomsten van de 

raadscommissie Ruimte & Wonen. Gezien het feit dat het kort dag is en de kalender al 

behoorlijk is volgelopen viel dit niet anders te organiseren. 

 

GR Meerstad 

 
De concept-begroting van de GR Meerstad staat pro forma op de agenda. Omdat het gaat om 

een gemeenschappelijke regeling hebben de raden formeel het recht wensen en bedenkingen 

in te brengen. Bij deze GR is echter nadrukkelijk uitgesproken dat het AB de rol van de 

afzonderlijke raden zoveel mogelijk overneemt. Het voorstel is daarom dit stuk voor 

kennisgeving aan te nemen. Mocht u toch wensen of bedenkingen willen inbrengen, wilt u 

die dan ruim voor de vergadering aan mij kenbaar maken? 

 
 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

Wolbert Meijer,  

commissiegriffier  


